
DU-RM.0012.7.2020

          Protokół  z Protokół  z Komisji Edukacji Kultury i Sportu Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

z dnia z dnia  24 lutego  2020 r 24 lutego  2020 r. . 

 Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Przyjęcie do wiadomości sprawozdania z osiągnięcia wysokości średnich wynagrodzeń na-

uczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych 

2. Analiza realizacji zadania „Ferie w mieście 2020” 

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych

4. Sprawy bieżące    

 Czas trwania posiedzenia  od 16.00 –  16.40 

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych     7 z 7 

 Zastępca Burmistrza Beata Zawiła 

 Naczelnik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej Elżbieta Bazańska – Wolska 

 Henryk Michalski – Dyrektor MOSiR 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący  Andrzej  Mentel  –  witam  wszystkich  zgromadzonych  na  posiedzeniu  komisji,

proszę  

o wprowadzenie do pkt 1 

Ad 1.   Przyjęcie do wiadomości sprawozdania z osiągnięcia wysokości średnich wynagrodzeń na-

uczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych 

Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – mamy  do osiągnięcia kwoty bazowe w tabelce przewija

się cały czas  z art. 30 nauczyciel musi zarabiać kwoty bazowe, które są opublikowane w ustawie

budżetowej.   

W tym roku z wyliczeń się okazało nie będziemy dopłacać do żadnych różnic, czyli osiągnęliśmy te

kwoty bazowe i te kwoty bazowe, które powinniśmy uzyskać są w tabelce w pozycji 8 , a te kwoty,

które uzyskaliśmy są w kolumnie 9. Widać różnicę jaka powstała między tymi kwotami nie mamy

nic na minusie, czyli nic nie dopłacamy. Zarobki naszych nauczycieli są na takim poziomie , że osią-

gamy te kwoty bazowe.

Małgorzata Chojnacka – porównywałam te tabelki  z rokiem ubiegłym. W  tabeli  stażysta 

i dyplomowany  w zeszłym roku 2436 zł,  a w tym roku różnica 2804 zł, czyli ta różnica miedzy na-
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uczycielem stażystą  a dyplomowanym się powiększyła o 400 zł przepaść między nauczycielami 

jeszcze bardziej się zwiększyła,  nie wiem, czy to tak ma być czy to jest dobrze. 

Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – z punktu widzenia nauczyciela powinno być zróżnicowanie

w zależności jak kształtują się podwyżki nauczyciel dyplomowany powinien być odpowiednio upo-

sażony. 

Małgorzata Chojnacka – wydaje mi się, że różnic między stażystą a nauczycielem dyplomowanym

dwa razy tyle , czyli Ci nauczyciele niżej znowu zarabiają mało. 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła  – to są  średnie wynagrodzenia. Nauczyciel dyplomowany ma

więcej godzin co wynika z pomocy psychologiczno – pedagogicznej, w skład płacy nauczyciela tej

średniej, która tutaj wykazujemy wchodzą  wszystkie dodatkowe pieniądze, nadgodziny, dodatki

motywacyjne z wysługi bo wszystkie składowe w to wchodzą  nauczyciel stażysta nie ma  tych do-

datkowych pieniążków to nauczyciel I stopnia i on  ma jeszcze nauczyciela opiekuna. Dlatego ta

suma dyplomowanego jest wyższa. Miasto miało taki obowiązek do końca stycznia wypłacić na-

uczycielom rekompensatę jeśli nie dorównywali do kwoty bazowej. 

Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – wydaję mi się, że ta różnica może się wydawać taka duża w

związku z tym, że  struktura  nauczycieli jest taka, że więcej jest nauczycieli  dyplomowanych nich

stażystów  różnica z osiągania tych średnich wynika z liczebności. 

Przewodniczący Andrzej Mentel – podwyżka, która była od stycznia różnicuje zawsze nauczyciela

stażystę, nauczyciela kontraktowego, mianowanego czy dyplomowanego. Zawsze kolejna podwyżka

będzie powodowała,  że  różnica między jednym nauczycielem,  a  drugim będzie coraz większa.  

Z punktu widzenia polityki kadrowej jest ona prowadzona coraz lepiej bo kiedyś dopłacaliśmy do

tych średnich nawet 300 tys zł. , a teraz jest dobra polityka i nie dopłacimy nic. Dziękuję bardzo ko-

lejny punkt – proszę o wprowadzenie. 

Ad 2.  Analiza realizacji zadania „Ferie w mieście 2020” 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła  – akcja zima w Czeladzi zawsze przebiega  z pozytywnym skut-

kiem. Dzieci są zadowolone w akcji HAZ uczestniczyło 210 dzieciaków podzielonych na dwa turnusy

do tego akcja w MOSIR , gdzie uczestniczyło 400 dzieci  w różnych zajęciach sportowych . Do tych

akcji włączyły się Miejska Biblioteka Publiczna, Kopalnia Kultury , Miejski Ośrodek Pomocy Społecz-

nej. Robimy wszystko, żeby w tym okresie wszystko było aktywnie, bezpiecznie dzieci pozostają pod
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opieką  wykfalifikowanej  kadry.  

Z punktu widzenia organu jestem zadowolona zawsze można by powiedzieć, że można coś więcej. 

Przewodniczący Andrzej Mentel -  główna kwota jaką przeznaczamy na akcje nie mówię o kosztach

osobowych 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – 40 000 zł kosztował Harcerska Akcja Zima

Dyrektor MOSiR – koszty to 2280 zł 

Miejska Biblioteka Publiczna – 397 zł  był to koszt materiałów plastycznych , natomiast w Kopalni

Kultury nie było kosztów bo filmy były wyświetlane w ramach bezpłatnej licencji Parasol

Przewodniczący Andrzej Mentel -  jaka frekwencja była na zajęciach sportowych 

Dyrektor MOSiR – około 20 dzieciaków na Hali, najwięcej dzieciaków uczestniczyło na lodowisku

był instruktor, który uczył dzieci. 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – lodowisko jest czynne jeszcze do końca lutego 

Przewodniczący Andrzej Mentel – czy są jakieś wnioski, czy coś się nasuwa chodzi o organizację. 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – na dzień dzisiejszy wszystko zależy od funduszy. Nic nigdy nie

jest doskonałe, ale zawsze może być lepiej.  Harcerską Akcję Zima  oceniam bardzo wysoko wciągu

5 dni pobytowych dzieci miały 4 wycieczki.  Może ktoś coś nam podpowie jesteśmy otwarci na pro-

pozycje. 

Ad 3. Opiniowanie materiałów sesyjnych – brak 

Przewodniczący Andrzej Mentel – kolejny punkt 

Ad 4  Sprawy bieżące 

Janina Wcisło – kwestia rozdzielenia chłopców od dziewczyn na lekcjach  wychowania fizycznego  

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – przejrzymy się sytuacja finansowa nie jest najlepsza okaże się

po I kwartale jakie skutki będą miały podwyżki.  

Przewodniczący Andrzej Mentel – co w kwestii regulaminu na jakim jest etapie? 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła-   regulamin jest w  analizie u związków zawodowych , obsługa

w tym miesiącu dostanie już podwyżkę. 

Zbigniew Panek – jak wygląda szybki Internet w szkołach 

Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – zgodnie z ustawą o OSE mamy obowiązek zapewnić szko-

łom do 2021 roku bez pasmowego szybkiego Internetu.  OSE jest stworzone  na poziomie ministe-

rialnym przyjeżdżają do szkół i zakładają  Internet, wszystkie nasze  szkoły są  do tego zgłoszone. Re-

alizacja do 2021 roku. 
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Małgorzata Chojnacka – czy w tych tabelach znajdują się nauczyciele przedszkoli?

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – ta sama tabela obowiązuje również nauczycieli  przedszkol-

nych.

Stefan  Kazimierski –  przedstawiciel  grupy  mieszkańców,  którzy  zbierali  podpisy  pod  petycją   

w sprawie zatrzymania procesu likwidacji Fili Nr 4 Miejskiej Biblioteki Publicznej w Czeladzi 

DU-RM.0005.4.2020 

Przewodniczący Andrzej Mentel – procedura jest następująca na sesji petycja zostanie przekazana

do komisji Skarg wniosków i petycji może być połączona z komisją edukacji i o wszystkich czynno-

ściach będzie pan powiadamiany. Wtedy możemy rozmawiać, zaprosimy Panią dyrektor biblioteki. 

Przewodniczący Andrzej Mentel po wyczerpaniu porządku zamykam posiedzenie komisji

Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu 

 

   Andrzej Mentel 

W załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia 26.02.2020r. 

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP ……………
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